
Beboermøde den 23. april kl. 19.00 i Meulenborg Park 

Agenda for beboermøde: 
Velkomst 
Dirigent 
Historien fra perioden 
Valg af beboerrepræsentation - 3 personer 
Regnskab 
Forslag fra beboere 

Der var 36 fremmødte, største fremmøde i mange år. 

Års beretning: 
Der blev talt vedtægter omkring ny bestyrelse. 
Kåre Fjalland talte om initiativerne i løbet af året. Fremhævet blev Meulenborg 

, Tidende, som Anne-Simone står for og som er blevet en stor succes. 
Nye kandidater havde meldt sig til at blive valgt ind i bestyrelsen og der var: 
Anne- Simone, Annika, Torben og Didde. 
Den nuværende bestyrelse Kåre Fjalland, Carina Fjalland og Philip Svane takkede 
af og de fire kandidater modtog valget. ' 

Philip Svane: Årsregnskabet 

Der blev talt om at regnskabet skal lægges ud på intranettet og/eller vedhæftes 
næste Meulenborg Tidende eller måske trykkes på bagsiden af Tidende. 

Philip forklarede ny bestyrelse omkring konstitution, hvilket i praksis sker ved, at 
bestyrelsen vælger formand, næstformand og kasserer og der skal aftales 
ansvarsområder. Der skal oprettes et nyt bankkort med de nye 
bestyrelsesmedlemmers underskrifter i banken, Philip står til dfsposition med 
råd og vejledning. 

Forslag fra beboere: 
Ladestandere til El-biler 
El skal laves færdigt oppe ved de bagerste blokke, nuv. bestyrelse spørger TDC 
ved møde den 7. maj. 
Vedligeholdelse af udenomsområderne herunder rengøring af disse. 
Philip vil tale med TDC omkring dette. 
Der skal bestilles 2 låger til rummet med haveaffald, så man kan komme længere 
ind. Dette er allerede blevet godkendt af TDC. 
Det blev nævnt af TDC åbenbart er tilfreds med udenomsområderne, da 
markvandring med bestyrelsen sidste år blev godkendt som tilfredsstillende??? 
Lotte fortalte om skimmelsvamp i deres lejlighed og spurgte om andre havde 
oplevet lignende. Andre nævnte samme problem, bl.a. Jytte og nogle nævnte 
revner i murværket. 
Der blev fremsagt forslag om bogskab til bøger. Philip har undersøgt og TDC har 
sagt Ja. Overgives til den nye bestyrelse. 
Forslag om at udsugningerne bliver gjort funktionsdygtige. Skriv til TDC 
Legehus og fliser blev nævnt, hvor er dette projekt endt? 


